
RAADSINFORMATIEBRIEF met beantwoording artikel 42 vragen 
 
 
Van 
college van burgemeester en wethouders 

 

Vergadering van 
29 augustus 2023 

 

Kenmerk 
Z/23/060903 / D/23/111582 

 

Portefeuillehouder 
Jelmer Vierstra 

 

Portefeuille 
Binnenstad 

 

Opsteller 
Plukkel, Martijn 

 

Onderwerp 
Schriftelijke vragen Inwonersbelangen, Veilige Rijnstraat 

 

 
 

   
 
Beantwoording van de vragen 
Inwonersbelangen krijgt veel klachten en opmerkingen over de verkeerssituatie in de Rijnstraat. Naar aanleiding daarvan 
hebben zij de volgende vragen gesteld:  

1. Is het college het met inwonersbelangen eens dat de huidige situatie niet meer oké is? 

Na het dempen van de Oude Rijn was de Rijnstraat een weg met veel ruimte voor autoverkeer. De weg is nu ingericht als 
‘shared space’, met ruimte voor alle weggebruikers. Een hele verbetering ten opzichte van de geasfalteerde weg die het 
was. De Rijnstraat is een  aantrekkelijke verblijfplaats geworden met bijvoorbeeld steeds meer terrassen. De shared 
space gedachte werkt goed tijdens de normale verkeerssituatie. Tijdens sommige evenementen en drukke winkeldagen 
ontstaan soms onveilige situaties. Dan is er te weinig ruimte om het verblijven en het doorgaande (brom)fietsverkeer goed 
te samen te laten gaan. Een duidelijk voorbeeld hiervan is de situatie tijdens het Shanty festival.  

2. Komen erbij het college deze signalen ook binnen, van inwoners en ondernemers? 

Van ondernemers en bewoners komen signalen binnen dat het op drukke momenten onveilig is door met name snel 
rijdend gemotoriseerd verkeer.  

3. Zo ja wat heeft het college met deze signalen gedaan? 

De signalen die bij ons binnen gekomen zijn, zijn onderwerp van gesprek met deze mensen en met de 
vertegenwoordigers van Stadshart. Naar aanleiding van deze gesprekken is samen met Stadshart besloten een 
pilotproject uit te voeren op de Rijnstraat. Cruciaal daarbij is dat alle belangen in de Rijnstraat moeten worden afgewogen, 
waarbij veiligheid voorop staat.  

4. Welke stappen gaat het college ondernemen om een gast en verkeersvrije situatie te regelen? 

Het college kijkt in overleg met inwoners en ondernemers wat we op korte termijn kunnen aanpassen om op met name de 
drukke momenten de Rijnstraat veiliger te maken. Zo zijn we gestart – op verzoek van ondernemers – met een pilot om 
op 4 zaterdagen bezoekers van de Rijnstraat vragen af te stappen. In deze periode blijft de Rijnstraat van zondag t/m 
vrijdag een belangrijke fietsroute en op zaterdag is de fietser te gast in de Rijnstraat en staat de voetganger centraal. Op 
de lange termijn kijken we naar de inrichting van de Rijnstraat en ook naar de algehele bereikbaarheid van de binnenstad, 
bijvoorbeeld in het onderzoek naar de centrumring dat volgend jaar gepland staat.  



5. Op welke termijn kunnen we voorstellen van het college verwachten om de Rijnstraat de verblijfsstraat te maken 
die het verdient ? 

Het college is dus (in overleg met Stadshart) al bezig met een pilot. Daarnaast kijken we naar andere maatregelen die de 
veiligheid verhogen. En op de lange termijn naar de bereikbaarheid van de binnenstad en de verschillende 
verkeersstromen die daar doorheen gaan. 
 
   
 
Bijlagen 
Bijlage 1: Artikel 42 vragen veilige Rijnstraat 
 




